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Oversendelsesforslag fra formannskapets møte 26.9.2022 
 

Oversendelsesforslag fra formannskapets møte 26.9.2022, sak 93/22:  
 
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Formannskapet ber rådmannen vurdere å opprettholde dagens bemanning ved Karmøy legevakt 
(2 sykepleiere på natt) ut 2022. Fremtidig bemanning blir å vurdere i forbindelse med 
budsjettarbeidet for 2023. 
 
Rådmannen svarte: 
Det å ha to sykepleiere på vakt var en pandemiordning, og en går nå tilbake til ordinær 
vaktordning. 
 
Kommunalsjef svarte: 
Bemanning beregnes fra folketall og det vurderes opp mot sammenlignbare legevakter i andre 
kommuner. Det er budsjettert for bemanning med en sykepleier og en lege på natt. Dette har 
dermed vært en merkostnad under korona-bemanningen. Det vil nå ikke være en nedbemanning, 
men å gå tilbake til normal bemanning. Det vil koste 2,1 mill. for å ha en ekstra vakt på natt. 
 
Thorheim (KL) fremmet forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling. 
 
I henhold til møtereglementet motsatte ordfører seg at saken skulle realitetsbehandles. Ordfører 
argumenterte for at hovedutvalget (fagutvalget) først skulle behandle saken. 
 
Ordfører fremmet forslag om å oversende saken til hovedutvalg helse og omsorg. 
 
Saken ble oversendt hovedutvalg helse og omsorg for vurdering. 
 

 
Hovedutvalg helse og omsorg 26.10.2022: 
 
Behandling: 
Borg (KL) foreslo:  
Hovedutvalg helse og omsorg ber rådmannen opprettholde dagens bemanning ved Karmøy legevakt 
(2 sykepleiere på natt) ut 2022. Fremtidig bemanning blir å vurdere i forbindelse med 



budsjettarbeidet for 2023. 
 
Forslaget fresatt av Borg (KL) fikk 4 stemmer mot 5 stemmer og falt (KL 2, Frp 1, Sp 1).  
 
 
 
HHO- 029/22 Vedtak: 

Oversendelsesfordslaget fra formannskapet 26.09.2022 ble ikke vedtatt.  
 

 
 
 

 


